
Od 7 do 13 lipca 2025 roku
Modlimy się o pokój w naszej ojczyźnie oraz w int. Kościoła.

XIV Niedziela Zwykła
1.  Dzisiaj  przeżywamy  XIV  Niedzielę  Zwykłą.  Zapraszamy  na
Nieszpory o 15:00.

2. W tym tygodniu wspominamy we wtorek św. Jana z Dukli, w
piątek św. Benedykta, patrona Europy, a w sobotę św. Brunona z
Kwerfurtu.

3. W czwartek po Mszy św. wieczornej adoracja Pana Jezusa w
Najświętszym Sakramencie do 19:30.

4. W przyszłą niedzielę w Świerklach nabożeństwo fatimskie o
15.00.

5. Dziękujemy za dzisiejszą kolektę na WSD i Seminarium w
Opolu  oraz  za  posprzątanie  kościoła.  W  sobotę  o  8:00  do
sprzątania prosimy parafian z Krzanowic  z ul. Krzanowickiej
od nr. 138 do 155.

6. Zbiórka zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego
(sprzęt RTV, AGD, baterii, akumulatorów i innych sprzętów),
odbędzie się 22 lipca br. o g. 13.00. Na razie zachęcamy, by
zorientować  się  w  domach  czy  posiadamy  taki  sprzęt.  Jak
każdego  roku  zysk  z  tej  zbiórki  będzie  przeznaczony  na
wsparcie  misji  świętych.  Zachęcamy  do  włączenia  się  w  tę
akcję.  Sprzęt  możemy  składować  na  dużym  parkingu  obok
kościoła,  w  bliskości  rzeki.

7.  Pielgrzymka  Złotych  i  Srebrnych  Jubilatów  Małżeńskich
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odbędzie  się  w  kościele  seminaryjno-akademickim  pw.  św.
Jadwigi Śląskiej w Opolu: w niedzielę 7 września o godz. 14.00
dla  srebrnych  jubilatów  i  14  września  o  godz.  14.00  dla
złotych jubilatów.

8. Do wieczności odszedł śp. Jan Hornik, l. 80. RIP.

Liturgia Święta w Parafii od
07.07. do 13.07.2025 r.
Poniedziałek 07.07.2025

7.00 Do Miłosierdzia Bożego za + męża Edwarda Malcherczyk , ++
rodziców  Marię  i  Józefa  Piechota,  Martę  i  Bernarda
Malcherczyk, 3 szwagrów, szwagierkę, + Franciszkę Czok, ++ z
pokr. obu stron i za dusze czyśćcowe.

18.00 W int. córki Patrycji Rusek z ok. urodzin, o zdrowie i
potrzebne  łaski  oraz  o  dary  Ducha  Świętego  dla  całej
rodziny.           

Wtorek 08.07.2025 – św. Jana z Dukli, kapłana.

7.00 Za ++ rodziców Łucję i Józefa Waindok, brata Andrzeja,
dziadków,  babcie  i   całe  pokr.  obu  stron  i  za  dusze
czyśćcowe.     

18.00 /św. Anna/ W int. + Józefa Szlapa w r. śm., o radość
życia wiecznego.    

Środa 09.07.2025

7.00 Za + Mariannę Sydło (od Bractwa Róż.)

18.00 Za + Teresę Karasińską w 30 dzień po śm., o radość życia
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wiecznego.

Czwartek 10.07.2025

7.00 Za + ojca Czesława Firlus w r. ur., matkę Agnieszkę, ich
rodziców i rodzeństwo oraz za + męża Józefa Konieczko.

18.00 Za + Tadeusza Trzaskowskiego w 6 r. śm., o radość życia
wiecznego, ++ rodziców, + Helenę i Franciszka Olejnik oraz o
opiekę Bożą w rodzinie.

Piątek 11.07.2025 – św. Benedykta, patrona Europy, święto.

7.00 Za + Wiktorię Respondek, męża Franciszka, 2 synów, ciocię
Klarę Jonik i za ++ z pokr.  

18.00 Za + matkę Adelajdę Symala w r. śm., + ojca Reinholda,
brata Helmuta oraz za dusze czyśćcowe.

Sobota 12.07.2025 – św. Brunona Bonifacego z Kwerfurtu, bpa.

7.00 Za + matkę Gertrudę Lazinka, siostrę Ingeborgę, teściów
Anielę i Jana Gujda, ++ z pokr. Lazinka i Gujda i za dusze
czyśćcowe.

16.00 Z ok. 30 r. urodzin Moniki i Adriana Staś, o wszelkie
potrzebne łaski.

18:00/niedz./ Za ++ Filomenę i Hermana Cebulla, męża Joachima
oraz o zdrowie i Bożą opiekę w rodzinie Buchta.  

XV Niedziela Zwykła 13.07.2025

7.00 Za + matkę Marię Mikoszek, ojca Karola i ++ z pokr.
Mikoszek i Nowaiński.

8.15 /niem./ Za + matkę Alicję Warzecha, ojca Józefa, brata
Pawła, teściów Gertrudę i Karola Kubiciel, ++ z pokr. i za
dusze czyśćcowe.

9.00 /św. Anna/ Za + ojca Herberta Gwóźdź w r. śm., + matkę



Krystynę, dziadków obu stron oraz o zdrowie i Boże błog. w
rodzinie Wocław i Gwóźdź.

9.30 Za ++ rodziców Dorotę i Jana Zielony, teściów Katarzynę i
Michała Skiba, 3 szwagrów, ++ z rodziny Nowickich, i za dusze
czyśćcowe o dar życia wiecznego.   

11.00 Do Bożej Op. w int. Joachima Baron z ok. 80 r. urodzin,
z podz. za otrzymane łaski z prośbą o Boże błog. i zdrowie i
opiekę Matki Bożej.

15.00  Nieszpory  16.00  Z  ok.  20  r.  ślubu  Beaty  i  Romana
Maciończyk, z podz. za otrzymane łaski, z prośbą o zdrowie,
Boże błog. i opiekę Matki Bożej dla całej rodziny.

Chluba z Chrystusowego krzyża
Dzisiaj św. Paweł Apostoł mówi o swojej wielkiej chlubie, jaką
jest krzyż Pana Jezusa: Co do mnie, to nie daj Boże, bym się
miał chlubić z czego innego, jak tylko z krzyża Pana naszego,
Jezusa Chrystusa, dzięki któremu świat stał się ukrzyżowany
dla mnie, a ja dla świata. Chlubić się to być dumnym z czegoś,
to szczycić się czymś, co uważa się za wartościowe, czym warto
się pochwalić. Ale chodzi jeszcze o coś więcej. Chrześcijanie
żyjący w otoczeniu islamu, narażeni na prześladowania z powodu
wyznawanej  wiary  w  Chrystusa,  świadomie  noszą  na  dłoniach
wytatuowany krzyż. Ma to być trwały znak, którym nie tylko się
chlubią, szczycą, ale gotowi są oddać życie w jego obronie.
Wielu z nas nosi złoty krzyżyk na szyi. Całujemy go przed
założeniem. W ciągu dnia mijamy wiele krzyży przydrożnych, na
wieżach kościołów. Czy zauważamy je, przynamniej spojrzeniem,
które  jest  wyznaniem  wiary.  Na  ścianach  mieszkań  mamy
zawieszone krzyże. Krzyż umieszczony w mieszkaniu też jest
znakiem  wyznawanej  wiary.  Ale  są  jeszcze  różne  krzyże
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wewnętrzne,  które  dźwigamy  codziennie:  krzyż  choroby  i
cierpienia, krzyż trudnego małżeństwa, krzyż trudnych relacji
w zakładzie pracy. Jak wiele nas kosztują krzyże związane z
wychowaniem dzieci. Trudno tu mówić o chlubieniu się krzyżem.
Łatwiej nosić złoty krzyżyk na szyi niż znosić krzyż bólu i
upokorzenia. A jednak i tutaj, może nawet bardziej, możemy
jednoczyć się z krzyżem Pana Jezusa, który mówi: Niech weźmie
krzyż swój i niech mnie naśladuje. [prob.]

Boże Wszechmocny…
Boże Wszechmocny, któryś cierpiał na Krzyżu za wszystkie nasze
grzechy – bądź przy moim boku. Krzyżu Święty Jezusa Chrystusa
– bądź moją nadzieją. Krzyżu Święty Jezusa Chrystusa – wszczep
we mnie wszelkie dobro. Krzyżu Święty Jezusa Chrystusa – oddal
ode mnie wszelkie zło. Krzyżu Święty Jezusa Chrystusa – spraw
abym  otrzymał  zbawienie.  Krzyżu  Święty  Jezusa  Chrystusa  –
oddal ode mnie niespodziewaną śmierć. Jezu Ukrzyżowany, miej
litość nade mną. Rozkaż, aby zły duch uciekł ode mnie na wieki
wieków. Amen.

Modlitwa o żywą więź z Bogiem
w czasie wakacji
Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
jesteśmy: nad morzem i nad rzeką, w górach i wąwozach, wśród
bezkresnej równiny, przy szumiącym wodospadzie i nad milczącą
głębią wody – Wspomagaj nas, Maryjo, Matko nasza!
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Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
jesteśmy w lesie i w sadzie, na łące i w ogrodzie, wpatrzeni w
kolorowe  kielichy  kwiatów  w  bujnie  owocujące  drzewa
–  Wspomagaj  nas,  Maryjo,  Matko  nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
jesteśmy na statku i w pociągu, w samochodzie na ruchliwej
szosie i w samolocie na szafirowej tafli nieba – Wspomagaj
nas, Maryjo, Matko nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy  i  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
jesteśmy: w domu i w drodze, w dużej restauracji i w skromnym,
zwykłym barze przy szklance herbaty – Wspomagaj nas, Maryjo,
Matko nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
jesteśmy: w pracy i na wczasach, na plaży i na spacerze, w
pijalni wody mineralnej i w cukierni – Wspomagaj nas, Maryjo,
Matko nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem  gdy
jesteśmy: sami i we wspólnocie z innymi, na zabawie i na
pogrzebie, gdy cieszymy się i gdy płaczemy – Wspomagaj nas,
Maryjo, Matko nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
Jesteśmy:  w  kinie  i  w  teatrze,  na  operze  i  na  operetce,
zasłuchani w piękne głosy śpiewaków i zachwyceni dobrą grą
artystów – Wspomagaj nas, Maryjo, Matko nasza!

Abyśmy  prowadzili  cichy,  serdeczny  dialog  z  Bogiem,  gdy
słuchamy: radia i kazania, muzyki lekkiej i muzyki poważnej na
koncercie, gry na organach w kościele – Wspomagaj nas, Maryjo,
Matko nasza!

Abyśmy prowadzili cichy, serdeczny dialog z Bogiem, podczas
dnia  i  ciemnej  nocy,  zimą  i  jesienią,  wiosną  i  latem
–  Wspomagaj  nas,  Maryjo,  Matko  nasza!  Amen.



Czas  odpoczynku  z  Panem
Bogiem
Nie od dziś wiadomo, że wakacje to czas wyczekiwany nie tylko
przez tych najmłodszych, ale ludzi w każdym wieku. Dzieciom
kojarzą się one głównie z wolnym od szkoły, jednak dla wielu z
nas to przede wszystkim odpoczynek od pracy i codziennych
obowiązków.

Wakacje tak jak wszystko co nas otacza to pomysły samego Pana
Boga. Stwarzając świat Pan Bóg bardzo dobrze wiedział, że
świętowanie i czas wolny jest bardzo ważny, dlatego już w
Księdze Rodzaju możemy przeczytać: „A gdy Bóg ukończył w dniu
szóstym  swe  dzieło,  nad  którym  pracował,  odpoczął  dnia
siódmego  po  całym  trudzie  jaki  podjął.”  Na  kartach  Pisma
Świętego  zapisane  zostały  także  słowa  Pana  Jezusa,  który
zwracając się do swoich uczniów mówił: „Idźcie i odpocznijcie
nieco”.

Wakacje  więc  są  potrzebne  każdemu  człowiekowi,  przede
wszystkim po to, aby umocnić siły i z radością powrócić do
swoich obowiązków. Dobrze wiemy, że najlepiej odpoczywa się w
gronie najbliższych, rodziny i przyjaciół, więc to również
doskonała okazja do wzmacniania więzi i budowania relacji.
Pogoda i piękno otaczającego świata zachęca do korzystania z
dobrodziejstw jakim nas Bóg obdarzył i do zachwytu nad nimi.
Łono natury, przyroda, cisza skłania nas do refleksji nad
swoim życiem i wsłuchaniem się w głos Pana Boga, który tak
często w codziennym zabieganiu jest po prostu zagłuszany.

Wykorzystując dary jakimi zostaliśmy obdarzeni możemy zmierzyć
się z samym sobą, troszcząc się o sprawność ciała i rozwijając
swoje  pasje  i  zainteresowania.  Bo  tak  jak  bł.  Edmund
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Bojanowski mówił o całościowym wychowaniu dzieci, tak i w
naszym  życiu  powinniśmy  zachowywać  równowagę  pomiędzy
kształtowaniem  ciała  i  ducha.

W  wakacje  nie  zamykają  kościołów,  Pan  Bóg  nie  bierze
dwumiesięcznego urlopu. Dlatego też planując swój wypoczynek i
organizując wyjazdy, pamiętajmy o niedzielnej Mszy Świętej. Na
liście atrakcji i miejsc do odwiedzenia niech nie zabraknie
czasu  i  miejsca  na  modlitwę  i  nawiedzenie  kościoła.  W
dzisiejszych czasach naprawdę dla chcącego – nic trudnego.

Przebywając w różnych kurortach, również poza granicami kraju,
bez  problemu  można  wziąć  udział  w  nabożeństwie.  Wakacje
przeżyte z Panem Bogiem, rodziną i przyjaciółmi, z pewnością
zaowocują nie tylko nową energią i siłą fizyczną, ale również
i duchową. [ks. Adam]

Święci  Piotr  i  Paweł  –
apostołowie
Dzisiejsza Uroczystość świętych Apostołów Piotra i Pawła już
od połowy III wieku obchodzona jest wspólnie 29 czerwca. Obaj
Apostołowie  ponieśli  śmierć  męczeńską  w  Rzymie  w  czasie
prześladowania za cesarza Nerona. Piotr zginął około 64 r.
Tradycja głosi, że został ukrzyżowany. Apostoł jednak wyznał,
że  nie  jest  godny  umrzeć  jak  Jezus.  Dlatego  też  został
przybity  do  krzyża  głową  w  dół.  Paweł,  przez  jakiś  czas
więziony w Rzymie, został ścięty mieczem około 67 r. Posługa
apostolska  Piotra  i  Pawła  w  Rzymie  oraz  poniesione  tam
męczeństwo  sprawiły,  że  Kościół  Rzymski  nabrał  kluczowego
znaczenia  w  chrześcijaństwie.  Biskup  Rzymu,  następca  św.
Piotra  oraz  spadkobierca  tradycji  apostolskiej  św.  Pawła
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cieszy się pierwszeństwem i władzą biskupią w całym Kościele.
Św.  Piotr  –  pierwszy  biskup  Rzymu  –  jest  uznawany  za
pierwszego w gronie Apostołów otrzymał od Jezusa specjalną
władzę określaną mianem prymatu. Jego następcy, papieże, są
obdarzeni  łaską  nieomylności  w  oficjalnym  i  uroczystym
nauczaniu  całego  Kościoła  w  sprawach  wiary  i  moralności.
Sprawują  też  najwyższą  władzę  kościelną  wynikającą  z
przywileju prymatu. Od niedawna tę najwyższą władzę w Kościele
sprawuje papież Leon XIV. Jesteśmy wdzięczni Panu Bogu za ten
wybór. Swego czasu Pan Jezus powiedział do Piotra: Ja prosiłem
za  tobą,  żeby  nie  ustała  twoja  wiara.  Ty  ze  swej
strony utwierdzaj twoich braci. Taka jest rola papieża. Jezus
obiecuje mu swoje wsparcie, my także będziemy go wspierać. 
[prob.]

Święty Pawle…
Święty Pawle, Apostole Narodów, ty jesteś wybranym naczyniem
Jezusa  Chrystusa.  Duch  Święty  przemienił  Ciebie  i  z
prześladowcy  uczynił  gorliwym  misjonarzem.  Miłość  Pana
sprawiła, że stałeś się niestrudzonym głosicielem  prawdy i
nauczycielem pogan. Święci Piotrze i Pawle, uproście wszystkim
wierzącym prawdziwą miłość do Chrystusa, naszego Pana, oraz do
Kościoła, naszej Matki. Wyjednajcie misjonarzom gorliwość w
służbie Ewangelii i siłę ducha do całkowitego poświęcenia się
misji Chrystusa. Amen.
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Od 30 czerwca do 6 lipca 2025
roku
Modlimy się o dobre przeżycie czasu wakacji.
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